



Date: 11th April 2023

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

Subject: Update on the invitation to shareholders to watch the live launch of DEWA's nano-satellite

We cordially invite all shareholders to watch the live launch of our 2nd nano satellite (DEWA SAT-2), as part of DEWA's space-D program.

Please note that DEWA SAT-2 nanosatellite launch has been tentatively rescheduled to 12 April 2023 (instead of 11th April) from 10:30 am due to unfavourable weather conditions.

The satellite will be launched by SpaceX Falcon 9 rocket from Vandenberg Space Force Base in California, USA. Live streaming will be available through the following links:

<https://www.dewa.gov.ae>

or

<https://www.youtube.com/@SpaceX>

Yours Faithfully,

On Behalf of Dubai Electricity and Water Authority
PJSC

التاريخ: 11 إبريل 2023

السيد / حامد أحمد علي
المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

الموضوع: تحديث دعوة للمساهمين لمشاهدة الإطلاق المباشر للقمر الاصطناعي النانوي الخاص بهيئة كهرباء ومياه دبي

يسرنا دعوة جميع المساهمين لمشاهدة البث المباشر لإطلاق القمر الاصطناعي النانوي الثاني الخاص بهيئة كهرباء ومياه دبي "ديوا سات-2"، ضمن برنامج الهيئة للفضاء (سبيس-دي).

يرجى العلم بأنه تمت إعادة جدولة إطلاق القمر الاصطناعي النانوي (ديوا سات-2) مبدئياً إلى يوم الأربعاء، 12 إبريل 2023 (بدلاً من 11 إبريل)، ابتداءً من الساعة 10:30 صباحاً بتوقيت دولة الإمارات، وذلك نتيجة الظروف الجوية غير الملائمة.

سيتم إطلاق القمر الاصطناعي على متن صاروخ "فالكون 9" التابع لشركة "سبيس إكس" من قاعدة فاندنبرغ الجوية في ولاية كاليفورنيا الأمريكية. ويمكن متابعة البث المباشر عبر الموقع الإلكتروني

<https://www.dewa.gov.ae>

أو

<https://www.youtube.com/@SpaceX>

وتفضلوا بقبول وافر التحية والتقدير،

عن هيئة كهرباء ومياه دبي ش.م.ع

aakash n



Aakash Nijhawan
Group Head of Investor Relations